
 

Rijsoord 02-06-2020 

  

Geachte leden van de gemeenteraad Ridderkerk,                         

  

Bij het lezen van de Combinatie afgelopen week viel het oog op een agendapunt wat in de 

commissie van 4 juni besproken gaat worden. 

Het gaat over de wijziging bebouwde komgrens Ridderkerk bij Pruimendijk.  

Langs de dijk wordt regelmatig gebouwd en er zijn plannen voor veel meer woningen 

op plekken waar bedrijfspanden worden afgebroken en er zijn recent nieuwe bedrijven 

gebouwd, dus dit zou niet zo vreemd zijn.  

  

Bij het lezen van het voorstel zoals dit in de vergadering besproken gaat worden vielen 

wij echter van de ene verbazing in de andere. Men wil de Pruimendijk binnen de bebouwde 

kom halen om er FIETS-STRAAT van te maken….. omdat er veel fietsen rijden….. er rijden 

echter óók veel auto’s.  

Langs de Pruimendijk liggen ook de nodige tuindersbedrijven en landbouw percelen. Dit 

houdt in dat er dagelijks grote vrachtwagens en tractoren rijden en door nieuwbouw neemt dit 

alleen maar toe. Daarbij komt dat een deel van de auto’s (bewoners) langs de weg 

geparkeerd staan en een deel van de woningen/bedrijven onder aan de dijk zitten, wat met 

oprijden slecht zicht geeft.  

  

Nu blijkt dat de Pruimendijk al lange tijd genoemd wordt bij het aanleggen van een 

SNELFIETSROUTE waarvoor de dijk een FIETSSTRAAT moet worden. Na enig 

zoekwerk blijkt dat een snelfietsroute bedoeld is om meer mensen voor woon-werk-

verkeer uit de auto en op de fiets te krijgen en dat zo’n route zo min mogelijk obstakels moet 

hebben ... auto’s mogen er gewoon blijven rijden maar zijn van ondergeschikt belang.  

Omdat wij aan de Pruimendijk leven, werken of ons bedrijf hebben kunt u misschien 

begrijpen dat wij dit helemaal niet willen! Maar vooral dat dit helemaal niet meer veiligheid 

geeft! 

  

Wij, bewoners van de Pruimendijk waren hiervan NIET op de hoogte en nog  erger....onze 

mening hierover is dus NOOIT gevraagd! 

Ongeveer een jaar geleden is besproken in het wijkoverleg dat de Vlasstraat, de Mauritsweg 

en een klein stukje Pruimendijk fietsstraat zouden worden. Dat zou over een lengte van 

ruim één kilometer gaan en ook toen hebben wij, bewoners van de Pruimendijk al aangegeven 

dat wij dit helemaal niet zien zitten en dat dit hier niet kan. De dijk hier te smal is en 

er staan te veel woningen pal op de dijk. 

  

De vele fietsers die nu gebruik maken van de dijk zijn voor het overgrote deel scholieren die 

van de Alblasserwaard naar de middelbare school (Guido de Bres) in Rotterdam-zuid fietsen. 

Dit zijn dus GEEN fietsers voor woon-werk-verkeer waar het gaat om mensen uit de auto te 

krijgen. Zij vormen al sinds jaar en dag een bron van ergernis voor het auto-verkeer omdat 



zij met grote groepen de gehele breedte van de weg in beslag nemen. Nu is passeren nog 

mogelijk…..straks niet meer?!   

  

Eén kilometer is gerealiseerd, daar zou dan ruim twee kilometer bij komen. Het zou dan gaan 

over een aaneengesloten fietsstraat van ruim drie kilometer.  

Ziet u al auto’s, vrachtauto’s en tractoren met een snelheid van ca. 12 km (fiets-snelheid) 

kilometers achter fietsers aan rijden? Wij niet! en wij rijden hier dagelijks. Dat terwijl er een 

prachtig vrij fietspad ligt in dezelfde richting, zonder geparkeerde auto’s en auto’s die uit hun 

parkeervak komen of de dijk op rijden. Het ‘echte’ woon-werk-verkeer neemt dit fietspad al, 

maak daar een ‘fietsstraat’ van als dat nodig is.  

  

Hoe kan het dat men in 2020 de functie van een lange, drukke weg veranderd ZONDER dat 

bewoner hierover gehoord zijn. Plannen gemaakt in 2011 en 2015 die men nu nog gaat 

uitvoeren? Situaties veranderen, verkeer neemt toe, zelfs na corona.  

Een deel van deze SNELFIETSROUTE komt volgens de plannen al over het fietspad, n.l. 

vanaf de Alblasserdamse brug tot ergens aan de Pruimendijk. Waarom komt deze route 

halverwege de Pruimendijk op, waarom wordt deze NIET vervolgd op het vrij 

liggend fietspad wat hier al ligt?  

 

Wij, verontruste bewoners van de Pruimendijk,  willen u dit graag meegeven om te betrekken 

bij de behandeling van dit zo onschuldig lijkende agendapunt.  

  

Met vriendelijke groeten,  

 

Negen families wonende aan de Pruimendijk 

 

  

 

  

  

  

  

  

 


